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Acta de l’Assemblea ordinària de l'AFA/AMPA celebrada el dimarts 15 de novembre del
2022

S’obre la primera convocatòria a les 18:00h i esperem a la segona convocatòria de les
18:15h per començar. Arribades les 18:15h obrim l’Assemblea. Hi assisteixen 4 persones.

1. Aprovació de l’acta de l’Assemblea General del 2021-22

2. Relleu de la Junta actual

3. Balanç econòmic del curs 2021-2022

4. Aprovació del pressupost per al curs 2022-23

5. Torn obert de paraules

1. Aprovació de l’acta de l’Assemblea General del 2021-22

Es fa la lectura de l’acta de l’Assemblea anterior i es vota la seva aprovació:

vots a favor: 4
abstencions : 0
vots en contra: 0

2. Relleu de la Junta actual

S’ha de fer relleu de Tresorera i de President, però no tenim prou quòrum a
l’Assemblea d’avui per poder-ho dur a terme. Fins a final de curs podem
mantenir els mateixos càrrecs, però abans d’acabar el curs haurem de fer sí o sí
una nova Assemblea General per poder fer el relleu com a mínim de Tresorera.
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Es vota el relleu de la Junta actual.

vots a favor: 0
abstencions : 0
vots en contra: 4

3. Balanç econòmic de l’exercici 2022

Tenim un dèficit més elevat del previst, però és degut a inversions no previstes
que surten del romanent que tenim al compte corrent. En concret hi ha una
despesa de 657,88€ per substitució del mirall del gimnàs que estava trencat i de
1799,80€ per la inversió en l’equip de robòtica. Això ha desquadrat el balanç
previst, però si traiem aquests extres el balanç és pràcticament el que teníem
previst. Continuem tenint diners excedents al compte corrent.

Pel que fa a la despesa de càtering de la festa de graduació de 4rt no estava
previst com a despesa, però queda inclòs a les despeses previstes d’ajut per al
viatge de 4rt que no es va fer.

No hem tingut pèrdues a les despeses ordinàries. El total del balanç de l’exercici
és de -2136,16€ derivats de les despeses extraordinàries.

vots a favor: 4
abstencions : 0
vots en contra: 0

4. Aprovació del pressupost per a l’exercici 2023

Fem una previsió de més famílies per a les quotes de l’any vinent, tenint en
compte que aquest any hi ha hagut 80 quotes de socis, preveiem una afiliació de
90 quotes pel curs vinent. Podria ser que féssim curt, tenint en compte que per
al curs vinent caldrà ser soci de l’AFA per poder fer ús del servei d’Iddink de
socialització de llibres.



De despeses ordinàries tenim les carpetes i agendes, les orles, la quota de la
Fappac i les despeses bancàries.

D’altra banda tenim també el càrrec dels ajuts als viatges de 4rt d’ESO i de 2n
de Batxillerat.

vots a favor: 4
abstencions : 0
vots en contra: 0

5. Torn obert de paraules

Hem parlat amb un programador web per posar en marxa la web de l’AFA. Ha fet
un càlcul de 350€ de pressupost. Ho aprovem.

vots a favor: 4
abstencions : 0
vots en contra: 0

S’ha preguntat a la Fapac si tenien oferta de xerrades per programar-ne alguna
aquest curs. No hem pogut parlar encara amb ells. Hi insistirem.

També s’ha demanat de nou d’agendar una reunió amb els alumnes. Estem
pendents de rebre la seva resposta.

Hem de reactivar les Tardes d’Arts, no sabem si es vol mantenir el mateix format
o no. Ho comentarem amb Direcció.

Afegirem al Telegram i a l’acta la informació de les xerrades sobre el “Discurs
d’odi a internet”. Son unes xerrades que poden ser d’interès per als nostres fills.



S’aixeca la sessió i convoquem la propera Junta per al dia 13 de desembre.


